
             
 

P r o t o k ó ł 
z sesji Rady Gminy  Stegna 

odbytej w dniu 28 wrze�nia 2004 roku. 
 
 

Sesj� Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska, 
która powitała przybyłych go�ci oraz radnych.  Stwierdziła, �e na stan 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 13 radnych . Sesja rozpocz�ła si� o godzinie 9.00, o godzinie 11.15  na sesj� 
przybył radny Pan Jerzy Fura. Nieobecni  na sesji : Radny Pan Ciasnocha Marian, Radny Pan 
Załuga  Dariusz. 
 
 
Ad. Pkt. Nr 2. 
 
Na Sekretarza obrad. zaproponowano Pana Jerzego Wagnera. Za kandydatur� Pana Wagnera 
głosowało 11 radnych,  1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. Pkt. Nr 3. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek  wniósł o wycofanie z porz�dku obrad pkt. 9,13 tj. 
rozpatrzenie i rozstrzygni�cie zarzutów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego cz��ci wsi Jantar. oraz wycofanie pkt. 9,15 w sprawie uchwalenia zmiany 
Studium Uwarunkowa� i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stegna. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska wniosła o wprowadzenie do porz�dku obrad projektu 
uchwały w sprawie upowa�nienia członków Komisji Rewizyjnej do składania zawiadomienia 
o podejrzeniu popełnienia przest�pstwa oraz dokonywania innych czynno�ci w post�powaniu 
przed  organami �cigania. 
 
Przewodnicz�ca Rady poddała pod głosowanie powy�sze wnioski. 
Za wycofaniem z porz�dku obrad pkt. 9,13  głosowało 12 radnych. 
Za wycofaniem z porz�dku obrad pkt. 9,15 glosowało 12 radnych. 
Za wprowadzeniem  do porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie upowa�nienia członków 
Komisji Rewizyjnej do składania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia przest�pstwa oraz 
dokonywania innych czynno�ci w post�powaniu przed organami �cigania głosowało  
11 radnych,  1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała porz�dek obrad wraz z 
wniesionymi poprawkami.. Za przyj�ciem porz�dku obrad głosowało 11 radnych , 1 radny 
wstrzymał si� od głosu. 
 
Porz�dek obrad został przyj�ty w brzmieniu jn: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
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3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji  



5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7. Ocena sezonu turystycznego. 
8. Informacja z realizacji bud�etu za I półrocze 2004 roku. 
9. Podj�cie uchwał w sprawie : 
9,1. zmiany uchwały Nr XVII/118/04 Rady Gminy Stegna z dnia 10 marca 2004 roku  
9,2. sprzeda�y lokali mieszkalnych oraz udziału w gruncie w drodze bezprzetragowej na 
       rzecz najemców. 
9,3. wydzier�awienia działki Nr 516 w Jantarze. 
9,4. zbycia zabudowanej nieruchomo�ci w miejscowo�ci �wierznica. 
9,5. zmian Statutu Zwi�zku Komunalnego do Eksploatacji  Sieci Centralnego Wodoci�gu  
       �uławskiego. 
9,6. nabycia na mienie gminne gruntu zaj�tego pod modernizacj� ulicy Rybackiej  
       w Jantarze. 
9,7. nabycia na mienie gminne gruntu zaj�tego pod modernizacj� ulicy Grunwaldzkiej  
       w Stegnie. 
9,8. nadania  Statutu GOPS w Stegnie. 
9,9. szczegółowych warunków przyznawania i odpłatno�ci za usługi opieku�cze 
       �wiadczone przez opiekunki domowe Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej  
      w Stegnie oraz szczegółowe warunki cz��ciowego lub całkowitego zwolnienia  
      od opłat, jak równie� tryb ich pobierania. 
9,10. zaopiniowania zmiany przebiegu  granicy pasa ochronnego. 
9,11. uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Stegna na lata 2004 – 2006 
         oraz przyj�cia Wieloletniego Planu Finansowego dla inwestycji zawartych w WPI  
         i przyj�cia zasad  i trybu wprowadzenia zmian do Wieloletniego Planu 
        Inwestycyjnego. 
9,12. przyj�cia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stegna na lata 2004 – 2006. 
9,13. zmiany uchwały Nr X/57/03 Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 2003 roku 
         w sprawie funkcjonowania oraz przyj�cia zada� programowych o�wiaty 
          samorz�dowej w Gminie Stegna. 
9,14. upowa�nienia członków Komisji Rewizyjnej do składania zawiadomienia  
       o podejrzeniu  popełnienia przest�pstwa oraz dokonywania innych czynno�ci  
       w post�powaniu przed organami �cigania. 
10. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
11. Sprawy ró�ne. 

 
Ad. Pkt. Nr. 4. 
 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 12 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr  5.  
 
1/ Radna Pani Iwona Bło�ska zło�yła interpelacj� na pi�mie – wnosi o wyja�nienie problemu 
zwi�zanego ze sp. HERTOG –czy wła�ciciele gospodarstwa HERTOG mog� nawozi� pola 
gnojownic� przez cały rok ?. Czy maj�c na uwadze typowo turystyczny charakter naszej  
miejscowo�ci jest mo�liwe stosowanie nawozu w postaci letniego – turystycznego ?. 
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Prosi o  udzielenie na pi�mie co w okresie od czerwca do wrze�nia zostało zrobione w tej 
sprawie. 



2/ Radna Pani Bło�ska – wnosi o skuteczne działania w celu rozwi�zania problemu 
zwi�zanego z zanieczyszczeniem miejscowo�ci Jantar poprzez „ zalewanie �mieciami „ 
wszystkich mo�liwych terenów. 
 
3/ Radny Pan Szyma�ski Waldemar – wnosi o udzielenie odpowiedzi na zalecenia 
pokontrolne Komisji Rewizyjnej. 
 
 4/  Radny Pan Szyma�ski Waldemar - - w jaki sposób GOK był przygotowany sezonu, 
�wietlice, biblioteki, czy był opracowany harmonogram imprez dla dzieci i gdzie był 
opublikowany. 
 
5/ Radny Pan Mirowski Jó�ef  - kto jest obecnie gospodarzem Szkoły w Junoszynie. 
 
6/ Radny Pan Ryszard Fidut – prosi o przedstawienie na nast�pnej sesji informacji na temat 
działalno�ci Zwi�zku Komunalnego CWZ. 
 
7/ Radny Pan Stanisław Kukułka – dlaczego zrobiono składowisko z odpadów z przebudowy 
drogi E – 7, blokuje to funkcjonowanie �wietlicy w Dworku przez co ulega  dewastacji 
�wietlica. 
 
8/  Radny  Pan Stanisław Kukułka –  czy nie ma naruszenia prawa w zwi�zku  
 z wyst�pieniem do Prokuratury przez komisj� rewizyjn� , jakie s� umocowania prawne rady  
czy na zewn�trz nie reprezentuje rady Przewodnicz�ca Rady , czy umocowania prawne mo�e 
mie� komisja rewizyjna czy inna komisja. Rady ?.   
 
8/ Radny Pan Jerzy Wagner - - w 2005 roku ko�cz� si� badania studni, czy b�d� przedłu�one, 
wnosi o przy�pieszenie  budowy inwestycji. 
 
9/  Radny Pan Jerzy Wagner – ustawi� przystanek autobusowy w Mikoszewie. 
 
10/ Radny Pan Dariusz Załuga – czy we wsi Rybina b�d� zamontowane lampy 
o�wietleniowe. 
 
Ad. Pkt. Nr 6 
 
Informacj� o swojej pracy przedstawił Wójt Pan Marian Ranoszek. / Informacja stanowi 
zał�cznik do protokołu/. 
 
Ad. Pkt. Nr 7. 
 
Informacj� z przebiegu sezonu przedstawił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej Pan Szyma�ski Waldemar poinformował, �e Komisja 
Rewizyjna  w dniu 20 wrze�nia 2004 roku przeprowadziła kontrol� w zakresie oceny 
przebiegu sezonu turystycznego w gminie Stegna. 
Komisja dokonała oceny w zakresie organizacji imprez, Pan Szyma�ski stwierdził, �e jest to 
pierwszy pozytywny protokół z przeprowadzonej kontroli.  Imprez rozrywkowych w tym 
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 roku było wi�cej, a wydano na ich organizacj� mniej pieni�dzy. Koszt Mistrzostw w 
Poławianiu Bursztynu był  w tym roku o wiele ni�szy ni� w latach ubiegłych. 



Nast�pnie Pan Szyma�ski odczytał wnioski z przeprowadzonej kontroli.  
Komisja uwa�a, �e Wójt Gminy ma pełn� podstaw� do przeprowadzenia działa� na rzecz 
zlikwidowania nadmiernego hałasu emitowanego przez ten  lokal , o czym zreszt� komisja  
pisała ju� w poprzednich protokołach. 
 
Przeprowadzone przez Gmin� kontrole w zakresie przestrzegania prawa miejscowego 
zdaniem komisji s� nieskuteczne i dlatego komisja wnioskuje o powołanie od nowego roku   
 2005 dwóch etatów stra�ników gminnych, którzy posiadaj�c odpowiednie uprawnienia, 
wspólnie z urz�dnikami b�d� przeprowadzali kontrole i egzekwowali prawo. 
Komisja uwa�a, �e w dalszym ci�gu w sezonie letnim za mało jest infrastruktury komunalnej, 
tj. ławek , koszy na �mieci, ubikacji. 
Reasumuj�c Komisja pozytywnie oceniła przebieg sezonu turystycznego w gminie Stegna. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Komisji ds. Społecznych odczytała wnioski które wypracowała na 
posiedzeniu komisji. 
Komisja uwa�a, �e eliminacje do Mistrzostw  �wiata w Poławianiu Bursztynu powinny zosta� 
rozszerzone na cał� Mierzej� Wi�lan� / tj. miejscowo�ci Krynic� Morsk�, K�ty Rybackie, 
Piaski, Mikoszewo/ 
Informacje reklamowe emitowane w radio i telewizji dotycz�ce eliminacji do Mistrzostw 
�wiata w Poławianiu Bursztynu powinny przede wszystkim podkre�la�, �e organizatorem  
i miejscem ich odbywania jest gmina Stegna w miejscowo�ci Jantar. 
Przeniesienie cz��ci imprez rozrywkowych ze Stegny do Jantaru i Mikoszewa. 
Zespoły artystyczne zapraszane w trakcie sezonu powinny by� dobrane do turystów  
w ró�nym wieku zapewniaj�c wszystkim dobr� zabaw�. 
Rozło�enie imprez sportowych równomiernie na cały sezon letni. 
Zapewnienie bezpiecze�stwa i porz�dku w miejscach i okolicach organizowanych imprez 
rozrywkowych i dyskotekach. 
Zwi�kszenie ilo�ci miejsc parkingowych w miejscowo�ciach nadmorskich /Jantar i Stegna/. 
oraz uregulowanie ruchu samochodowego na głównych drogach dojazdowych do morza. 
Wyegzekwowanie uchwały „�mieciowej” od mieszka�ców stałych i sezonowych oraz firm 
działaj�cych na terenie gminy Stegna .     
 
Radny Pan Fidut stwierdził, �e na sesj� podsumowuj�c� sezon powinny by� zaproszeni 
przedstawiciele tych instytucji które s� odpowiedzialne za przebieg sezonu , równie� powinni  
wzi�� udział  przedstawiciele Stowarzysze� działaj�cych  na naszym terenie. 
Pan Fidut zło�ył  kilka krytycznych uwag dotycz�cych przebiegu sezonu. 
Uwa�a, �e nale�y odej�� od działalno�ci na pla�y. Pla�a powinna słu�y�    wczasowiczom do 
wypoczynku  i ratowników. 
- Pla�a  w okresie sezonu nie zawsze była  czysta, pracownik odpowiedzialny za utrzymanie 
czysto�ci na terenie gminy powinien  mie� wi�kszy nadzór nad utrzymaniem czysto�ci na 
pla�ach, nale�y   wprowadzi� zakaz wprowadzania psów na pla��. 
- Bałagan komunikacyjny na rondach w Stegnie i Jantarze doprowadza do tego, �e  słu�by 
komunalne maj� trudno�ci z dojazdem. 
- Ulica Morska przy wi�kszych opadach deszczu jest zalana, nie mo�na przej�� ani dojecha� 
samochodem, wykona� jej odwodnienie. 
- uporz�dkowa� handel na ulicach, wyznaczy� miejsca do handlu. 

- przy wej�ciach  gminnych postawi� trwałe sanitariaty. 
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- brak zej�� na pla�� dla osób niepełnosprawnych. 
-Nast�pnie głos zabrał mieszkaniec Stegny Pan Henryk Kulka .  



Uwa�a, �e ta pozytywna ocena odno�nie imprez w sezonie nie do ko�ca jest zasług� Wójta, a 
dlatego, �e został zatrudniony kompetentny pracownik i dlatego tak wiele imprez si� odbyło. 
Jest jednak wiele uwag pod adresem Wójta a dotyczy to w szczególno�ci : 
- bałaganu„ �mieciowego „, nie opró	niane   kosze, brak ławek, koszy i lamp    szczególnie na 
ulicy Lipowej , 
   
- Gmina nie egzekwuje uchwały „ �mieciowej „, Proponuje aby gmina kupiła rower 
pracownikowi odpowiedzialnemu za utrzymanie czysto�ci  aby obje�d�ał wie�. 
-uwa�a, �e bł�dem było wydzier�awienie pla� nazwał to nieudacznictwem ze strony gminy. 
- brak odpowiedzi od Wójta na zapytania zgłoszone przez niego na sesji uwa�a za brak 
honoru i ambicji ze strony Wójta. 
- nie została odwodniona ulica Gda�ska cho� Wójt zapewniał, �e zostanie wykonane 
odwodnienie,  
- aby był lepszy dojazd do morza proponuje zlikwidowa� jeden chodnik i wówczas ulica 
b�dzie przejezdna. 
- - pla�a powinna słu�y� do wypoczynku, nie jest miejscem aby były tylko trampoliny  
Zbyt długo przedłu�aj�ca si� sprawa  działalno�ci restauracji „ Pod Strzech� „ - działania 
Wójta w tej sprawie nazwał „ gr� pozorów „ i „ gr� na zwłok� „  Je�eli działania w sprawie 
restauracji b�d� takie jak dotychczas,  zdesperowani okoliczni mieszka�cy gotowi s� Wójta 
wywie�� na taczkach  stwierdził Pan Kulka., domagaj�c si� podj�cie  natychmiastowych i 
skutecznych działa�. 
 
Natomiast wypowied	 Z-cy Wójta która ukazała si�   w gazecie uznał za brak przyzwoito�ci 
ze strony Pana Ogrodowskiego. Do wypowiedzi tej ustosunkował si�  Z-ca Wójta który 
stwierdził, �e wszystkie artykuły które  ukazuj� si� w gazecie nie s� przez niego 
autoryzowane. Cz�sto si� zdarzało , �e wypowiedzi były przekr�cane jest jedn� ze 
skromniejszych osób które nie lubi� sobie przypisywa� nie swoich sukcesów. 
Pan Szyma�ski poprosił wójta aby wypowiedział si� czy jest prawd�, �e firma „ Korona „ 
miała zarejestrowan� działalno�� pod adresem urz�du gminy.  
Stwierdził, �e podpisanie umowy na 3  z firm� „ Korona „ było ze strony Wójta bł�dem. 
 
Sołtys wsi Mikoszewo Pani Dragowska pozytywnie oceniła czysto�� w naszej gminie,  
stwierdziła, �e nasza gmina jest jedn� z  czy�ciejszych  gmin w Polsce. 
 Nast�pnie głos zabrał mieszkaniec wsi Mikoszewo Pan Marek Charli�ski, który krytycznie 
ocenił działania Wójta.  
Jedn� z nich jest podpisanie umowy z firm� „ Korona „  umowa ta jest bardzo 
monopolistycna,  zwrócił si� do Wójta z pytaniem czy prawd� jest, �e firma ta miała 
zarejestrowan� działalno�� pod adresem urz�du gminy. Poruszył spraw� wydania materiałów 
na Mistrzostwa �wiata w Poławianiu Bursztynu i Zlot �eglarski gdzie nie przygotowano na 
czas niezb�dnych materiałów do plakatów wypłacono P. Wolskiemu 400 zł od odst�pienia od 
realizacji. 
 
Do wszystkich zgłoszonych uwag ustosunkował si� Wójt Pan Marian Ranoszek, stwierdzaj�c 
�e wiele jest jeszcze do zrobienia w naszej gminie, wiele spraw wymaga poprawy  
 i naprawienia. 
Pan Mariusz Ogrodowski podzi�kował za wszystkie zgłoszone uwagi. Poinformował, �e  
w okresie sezonu powstał telefon alarmowy, wszystkie zgłoszone  uwagi zostały odnotowane 
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a uchybienia zostan�  usuni�te. 



Radny Pan Szyma�ski zwrócił si� do Wójta z pytaniem czy prawd� jest, �e firma „ Korona „ 
miała zarejestrowan� działalno�� pod adresem gminy. 
Pan Szyma�ski stwierdził, �e wycinka drzew przy ulicy Lipowej w Stegnie została w 
skandaliczny sposób przeprowadzona  
W 2002 roku Wójt wydzier�awił cz��� pla�y w Stegnie  bez przetargu  Panu Włodarskiemu.. 
Umowa dzier�awy obejmowała wyposa�enie działki w urz�dzenia słu��ce do rekreacji  
i wypoczynku dla wczasowiczów o�rodka wczasowego „ Kazimierzówka” Z dokumentacji 
wynikało, �e dzier�awca niezgodnie z umow� prowadził na pla�y działalno�� 
gastronomiczn�, co zostało udokumentowane w notatce z przeprowadzonej przez 
pracowników Urz�du Gminy. 
 
Głos zabrał Pan Rymkiewicz który  zwrócił si� do Wójta w sprawie wyja�nienia wypłaty 
rzekomej rekompensaty za niedotrzymanie umowy do realizacji plakatu. 
Pan Goliszek stwierdził, �e dodatkowo zlecono Logo Mistrzostw dla zatwierdzenia w 
Urz�dzie Patentowym w zwi�zku z tym , �e firma która wykonywała  Logo nie zabezpieczała 
Logo wykonania  tego typu. Pan Wolski powiedział �e nie wykona plakatu ze wzgl�du na 
krótki termin. logo z uwagi na to odst�piono od wykonania Mistrzostw tylko wykonywał 
plakat Zlotu Zeglarskiego  
Pan Ogrodowski uzupełnił wypowied	 Pana Goliszka, �e opó	nienie to nie wynikało �e nie 
było pracownika merytorycznego czy �e gmina Stegna nie była przygotowana, sam 
wielokrotnie je	dził do Gda�ska uzgadnia� jakie b�dzie logo �eby zło�y� do Urz�du 
Patentowego o zabezpieczenie nazwy, trwały uzgodnienia z rad� programow� Robiono to 
dlatego  �e osoba która   zajmowała si� do tej pory Mistrzostwami �wiata w Poławianiu 
Bursztynu  wyst�piła z roszczeniami i uwa�a , �e s� to Mistrzostwa �wiata stworzone przez t� 
osob� jest on pomysłodawc�, �e jest on wła�cicielem i �e powinien mie� od gminy zapłacone, 
�e Mistrzostwa  s� robione pod szyldem Urz�du Gminy Stegna  i tylko ze wzgl�du na to 
trwały opó	nienia. Gmina na to nie wyra�a zgody. Dotychczasowe Mistrzostwa były robione 
ze �rodków gminy,  Organizatorem był Urz�d Gminy i GOKSTiR  i dlatego zabezpieczamy to 
w Urz�dzie Patentowym i dlatego  takie opó	nienia trwały  
Pan Pawłowski stwierdził, �e Pan Ogrodowski mija si� z prawd� bo Stowarzyszenie zwróciło 
si� do Urz�du Patentowego o zastrze�enie tego znaku. Stowarzyszenie Bursztynowe 
Wybrze�e otrzymało od Urz�du Patentowego informacje �e znak został zastrze�ony dla 
„Stowarzyszenia Bursztynowe Wybrze�e” Stowarzyszenie wyst�piło do Urz�du Gminy i do 
Wójta z propozycj�  �e ch�tnie si� wł�czy si� w organizacj� tych  Mistrzostw i ch�tnie 
udost�pni ten znak . 
Do dnia dzisiejszego Stowarzyszenie nie otrzymało odpowiedzi.     
 
Przewodnicz�ca Rady stwierdziła, �e przed sezonem odbyła si� sesja po�wi�cona  
przygotowaniom  do sezonu i wszystkie instytucje odpowiedzialne za przebieg sezonu były 
zaproszone ale nic nie stoi na przeszkodzie aby na przyszły rok wzi�ły udział w sesji. 
Stowarzyszenia równie� mog� zło�y� do Rady i Wójta swoje uwagi. 
 
Ad. Pkt. Nr.  8. 
Informacj� z realizacji bud�etu za I półrocze 2004 roku  przedstawiła Skarbnik Gminy Pani 
Halina Pola�ska. / informacja stanowi zał�cznik do protokołu/. Nast�pnie Skarbnik Gminy 
Pani Halina  Pola�ska odczytała uchwał� Regionalnej Izby Obrachunkowa 
Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej zapoznał radnych z protokołem Komisji Rewizyjnej  
z przeprowadzonej kontroli z realizacji bud�etu. 
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Protokół znajduje si� w teczce komisji. 



Za przyj�ciem  sprawozdania z realizacji bud�etu za I półrocze 2004 roku głosowało  
13 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 9,1. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVI / 118 / 04 Rady Gminy Stegna z dnia 10 marca 2004 4 roku w sprawie 
bud�etu gminy na 2004 rok. Radni nie wnie�li uwag do projektu uchwały. Przewodnicz�ca 
Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. Za podj�ciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXII / 148 / 04 
w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/118/04 Rady Gminy Stegna 

z dnia 10 marca 2004 roku. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 9,2. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie sprzeda�y lokali 
mieszkalnych oraz udziału w  gruncie w drodze bezprzetargowej na rzecz najemców.   
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Do projektu uchwały radni nie 
wnie�li uwag. Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały 
glosowało 12 radnych.  
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXII / 149/ 04 
w sprawie sprzeda�y lokali mieszkalnych oraz udziału w gruncie 

w drodze bezprzetargowej. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr. 9,3. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie  wydzier�awienia 
działki Nr 516 w Jantarze. Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały.  
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały 
wniesiono pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXII/ 150/ 04 
w sprawie wydzier�awienia działki Nr 516 w  Jantarze. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 9,4. 
 
Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały  sprawie  zbycia zabudowanej nieruchomo�ci w 
miejscowo�ci �wierznica. . Nast�pnie projekt uchwały  odczytała Przewodnicz�ca Rady. 
Dodatkowych  wyja�nie�  w tej sprawie udzielił radca prawny Pan Andrzej Wro�ski. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
      
Za projektem uchwały głosowało 13 radnych. 
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Przyj�to Uchwał� Nr XXII/ 151 / 04 
w sprawie zbycia zabudowanej nieruchomo�ci w miejscowo�ci  �wierznica. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 

Ad. Pkt. Nr 9,5 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Statutu Zwi�zku 
Komunalnego do Eksploatacji Sieci Centralnego Wodoci�gu �uławskiego w Nowym Stawie. 
Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. 
W zwi�zku x powy�szym projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za projektem uchwały 
głosowało 13 radnych. 
 

Przyj�to uchwał� Nr XXII / 152 / 04 
w sprawie zmian Statutu Zwi�zku Komunalnego do Eksploatacji Sieci Centralnego 

Wodoci�gu �uławskiego w Nowym Stawie. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 9,6. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek odczytał projekt uchwały w sprawie nabycia na mienie gminne 
gruntu zaj�tego pod modernizacj� ulicy Rybackiej w Jantarze. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały. Za podj�ciem 
uchwały głosowało 13 radnych.  
 

Przyj�to uchwał� Nr XXII/153 / 04 
w sprawie nabycia na mienie gminne gruntu zaj�tego pod modernizacj� 

ulicy Rybackiej w Jantarze. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 9,7. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia na mienie gminne 
gruntu zaj�tego pod modernizacj� ulicy Grunwaldzkiej w miejscowo�ci Stegna. Nast�pnie 
projekt uchwały odczytała Przewodnicz�ca Rady. Radni nie wnie�li uwag do projektu 
uchwały. Projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 13 
radnych. 
 

Przyj�to uchwał� Nr XXII /  154 / 04 
w sprawie nabycia na mienie gminne gruntu zaj�tego pod modernizacj� ulicy 

Grunwaldzkiej. w miejscowo�ci Stegna. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 9, 8. 
  
Kierownik GOPS w Stegnie Pani Lucyna Gr�da przedstawiła  projekt Statutu GOPS. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady zwróciła si� do Rady o przegłosowanie aby nie odczytywa� 
statutu na sesji. Za nie odczytywaniem  statutu gminy glosowało 13 radnych. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie nadania 
Statutu Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej w Stegnie. 
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Za podj�ciem uchwały  głosowało 13 radnych. 
 

Przyj�to uchwał� Nr  XXII / 155 / 04 
w sprawie nadania Statutu Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej w Stegnie. 

  
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr. 9,9. 
 
Pani Lucyna Gr�da odczytała przybli�yła radnym projekt uchwały w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatno�ci za usługi opieku�cze �wiadczone przez opiekunki 
domowe Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej w Stegnie oraz szczegółowe warunki 
cz��ciowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak równie� tryb ich pobierania. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Za przyj�ciem  uchwały 
głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXII / 156 / 2004 
w  sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatno�ci za usługi opieku�cze �wiadczone przez opiekunki 
domowe Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej w Stegnie 

oraz szczegółowe  warunki cz��ciowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak równie� tryb pobierania. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 

Ad. Pkt. Nr. 9,10. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania przebiegu  
granicy pasa ochronnego. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały  
Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały poddano 
pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr  XXII / 157 / 04 
w sprawie zaopiniowania zmiany przebiegu pasa ochronnego. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 

Ad. Pkt. Nr 9,11. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek przybli�ył jak  tworzono wieloletni plan inwestycyjny 
oraz projekt uchwały w sprawie Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stegna. Plany  zostały 
opracowane na podstawie opinii i wniosków które wypłyn�ły na zebraniach wiejskich. 
Nast�pnie Wójt przedstawił zadania, które zostały uj�te w planie. Podkre�lił, �e zadania te nie 
s� zadaniami �cisłymi mo�na b�dzie wprowadza� do planu inwestycyjnego nowe  zadania. 
Nast�pnie  Pan Szyma�ski przybli�ył kulisy  dyskusji z  wspólnych komisji. Radni zarzucali 
Wójtowi brak konsultacji społecznych a je�eli była to znikoma.  Konsultacje o których mówił  
Wójt  były bardzo dawno, nie mo�na si� na nich opiera� stwierdził Pan Szyma�ski. 
Pan Szyma�ski stwierdził, �e  radni zdawali sobie spraw� z niedoskonało�ci  przygotowanych 
uchwał   a w szczególno�ci PRL ale postanowili je przyj��, gdy� w tre�ci merytorycznej s� 
one zgodne z prawem a bł�dy dotycz� wył�cznie cz��ci opisowej. Powodem takiego 
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 podej�cia Rady było o�wiadczenie Wójta, �e PRL musi by� niezwłocznie przyj�ty gdy� w 
przeciwnym  wypadku zagro�one b�dzie dofinansowanie do budowy ulicy Lipowej w 
Stegnie. 
Nast�pnie glos zabrał były Wójt Pan Roman Pawłowski który  wskazał wiele bł�dów i 
nie�cisło�ci  w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym jak i w Planie Lokalnym. 
 
Pan Charli�ski  Marek równie� zarzucił Wójtowi 	le przygotowane plany.  Uwa�a, �e gmina 
zbyt mało robi  w sprawie   pozyskania  �rodków z funduszy unijnych. 
Przewodnicz�ca Rady poinformowała, �e na wspólnych komisjach radni wnie�li uwagi do 
planu. Zostały one naniesione, zwróciła si� do radnych  o nie odczytywanie wszystkich 
zał�czników do uchwały.  Za nie odczytywaniem wszystkich zał�czników głosowało  
12 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Stegna na lata 2004 – 2006 oraz przyj�cia 
Wieloletniego Planu Finansowego dla inwestycji zawartych w WPI i przyj�cia zasad i trybu 
wprowadzenia zmian do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady poddała pod glosowanie projekt uchwały. Za podj�ciem 
uchwały glosowało 10 radnych, 3 radnych wstrzymało si� od głosu. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXII/158/2004 
w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Stegna na lata 

2004 – 2006 oraz przyj�cia Wieloletniego Planu  Finansowego dla inwestycji zawartych 
w WPI i przyj�cia zasad i trybu wprowadzenia zmian do Wieloletniego 

Planu Inwestycyjnego. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
 

Ad. Pkt. Nr. 9,12 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie przyj�cia Planu 
Rozwoju Lokalnego Gminy Stegna na lata 2004 – 2006. 
Pan Waldemar Szyma�ski zarzucił Wójtowi brak koncepcji rozwoju południa gminy  
w Wieloletnim Planie jak i   Lokalnym., powinno to ulec zmianie. 
Przy omawianiu Planu Lokalnego ponownie zabrał głos Pan  Pawłowski który ponownie 
krytycznie odniósł si� do planu .Uwagi wniósł do str. 5  - ró�nica w powierzchni gminy,   
str. 13 przekłamanie odno�nie skanalizowania gminy jest wysoki  % skanalizowania., 
najwi�kszym pracodawc� na terenie gminy jest DPS, w sprawach bezpiecze�stwa 
publicznego  na str. 20 uwzgl�dni� nale�y powołanie Stra�y Gminnej,  str. 24 bł�d liczby 
uczniów w gimnazjach,  liczba obiektów sportowych bł�dnie podana., .brak zapisu budowa 
mostu w Drewicy i remont mostu w Rybinie., przebudowa drogi Mikoszewo – Dworek  
projektowane  chodniki  w Przemysławiu  
Ulic� Morsk� to tego zadania nale�ałoby wło�y�, pojawiaj� si� dwukrotnie w planie: 
modernizacja drogi dojazdowej do morza w Mikoszewie  i budowa ulicy do parkingu le�nego 
w Mikoszewie. uj�te jako dwa zadania prawdopodobnie jest to jedna droga ,  drogi 
 powiatowe uj�te , jest rzecz� niezrozumiał� powołanie  instytucji zarz�dzaj�cej, oraz 
pełnomocnik -   od str.. 47 – 49.  
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Na wi�kszo��  zapyta� Pana Pawłowskiego  wyja�nie� udzielił  Wójt Gminy oraz Pan 
Rymkiewicz – który opracowywał te programy. 
 
Nast�pnie głos zabrała Pani Ewa D�bska  która stwierdziła, �e jest to bardzo trudny 
dokument, nie jest spójny z planem wieloletnim. Proponuje aby Wójt ustosunkował si� do 
wszystkich uwag na nast�pnej sesji. 
Pan Kulka zaproponował zwołanie nadzwyczajnej sesji . 
Radny Pan Szyma�ski stwierdził, �e Rada musiała wybra� mniejsze zło. Radni mówili ju� 
dawno, �e nale�y ten program przygotowa�. Materiały zostały przygotowane niechlujnie. 
Natomiast Radny Pan Kleczewski stwierdził, �e jest to najlepsza wersja jaka została 
przygotowana. 
Radny Pan Fidut stwierdził, �e Plan Lokalny i Plan Wieloletni powinny współgra� ze sob�, 
du�o rzeczy w nim nie ma. Proponuje przyj�� plan a korekty wprowadzi� na przyszł� sesj�. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady zwróciła si� do radnych aby nie odczytywa�  zał�czników 
do uchwały.  Za nie odczytywaniem  zał�czników do uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny 
wstrzymał si� od głosu. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyj�cia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stegna na lata 2004 – 2006. 
Za podj�ciem uchwały głosowało 10 radnych, 3 radnych wstrzymało si� od głosu. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXII/ 159 / 04 
w sprawie przyj�cia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Stegn na lata 2004 – 2006. 

Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 9,13. 
 
Z-ca Wójta Pan Mariusz Ogrodowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr X/57/ 03 Rady Gminy Stegna z dnia 27 czerwca 2003 roku w sprawie funkcjonowania 
oraz przyj�cia zada� programowych o�wiaty samorz�dowej w Gminie Stegna. 
Pan Pawłowski Roman zwrócił si� z pytaniem czy grozi to  skutkami finansowymi. 
. Z-ca Wójta  
i Skarbnik Gminy zapewnili nie  �e zmiana uchwały nie przyniesie skutków finansowych. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Za podj�ciem uchwały 
głosowało 13 radnych. 
 

Przyj�to  Uchwał� Nr XXII / 160 / 2004- 
w sprawie zmiany uchwały Nr X/57/03 Rady Gminy Stegna 

z dnia 27 czerwca 2003 r w sprawie funkcjonowania 
oraz przyj�cia zada� programowych  o�wiaty samorz�dowej 

w Gminie  Stegna. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
Ad. Pkt. Nr 9,14. 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie upowa�nienia 
członków Komisji Rewizyjnej do składania zawiadomienia o podejrzeniu popełnienia 
przest�pstwa oraz dokonywania innych czynno�ci w post�powaniu przed organami �cigania. 
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Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały poddano 
pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały glosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał si� od 
głosu. 
 

Przyj�to Uchwał� Nr XXII / 161 / 2004 
w sprawie upowa�nienia członków Komisji Rewizyjnej do składania 

zawiadomienia o podejrzeniu przest�pstwa oraz dokonywania  innych czynno�ci w 
post�powaniu przed organami  �cigania. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 

 
 

Ad. Pkt. Nr 10. 
 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek 
Odpowied	 na interpelacj� Pani Bło�skiej zostanie udzielona na pi�mie. Wójt jest zdziwiony 
�e Pani Bło�ska nie otrzymała odpowiedzi. 
 
Pani Grudniewska poinformowała, �e nie było opracowanego harmonogramu działalno�ci 
�wietlic .  
�wietlica w Dworku b�dzie funkcjonowała po przeprowadzeniu remontu. 
 
- 30 wrze�nia ma odby� si� sesja nadzwyczajna po�wi�cona dalszemu zagospodarowaniu 
obiektu po Specjalnym O�rodku Wychowawczym w Junoszynie. 
 Materiał rozbiórkowy został zło�ony po zasi�gni�ciu opinii sołtysa wsi Wójt wyraził na to 
zgod�. 
-studnie nie maj� �adnego okresu wa�no�ci, s� robione cykliczne badania. 
- Pan Wagner zwrócił si� z pytaniem  jakie gmina podj�ła działania aby budowa wodoci�gu 
ruszyła. 
Pan Ranoszek wyja�nił, �e w sierpniu został zmieniony Zarz�d CWZ, Został zło�ony do 
Wojewódzkiego Funduszu wniosek o �rodki na modernizacj�.  
Do dnia 30.09.2004 roku maj� by� uzupełnione studnie wykonalno�ci. 
- firma DAGMAR miała wybudowa� 3 przystanki., w Mikoszewie zostały wylane 
fundamenty. 
 
Radny Pan Załuga zwrócił si� z pytaniem czy b�dzie stawiane o�wietlenie w Rybinie. i kto 
zadecydował  gdzie b�d� stawiane. 
Wójt wyja�nił, �e do modernizacji o�wietlenia zakwalifikowano 84 lampy, nie b�d�  
budowane nowe o�wietlenie tylko b�d� doło�one lampy na istniej�cych słupach. 
 
Ad. Pkt. Nr 11. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska  odczytała  petycj� mieszka�ców wsi Junoszyno. 
Pan Kleczewski zwrócił  si� z pytaniem jak wygl�da sprawa dokumentacji na budow� 
kanalizacji wsi Przemysław, Drewnica, Zuławki. Nast�pnie poruszył spraw� wał�saj�cych si� 
psów. 
Wójt Pan Mrian Ranoszek wyja�nił, �e dokumentacja  ma by� wykonana do 30.09.04 r, 
projektant który j� wykonuje dokumentacj� prosił  o przedłu�enie terminu. 
.W zeszłym tygodniu był odłów psów wyłapano 11 psów. 
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Pan Osowski – sołtys wsi Chor��ówka poruszył spraw� nie wypłacania abonamentu 
telefonicznego sołtysom.  Pani Skarbnik wyja�niła, �e brak jest podstawy prawnej do 
wpłacania  za abonament telefoniczny. 
Sołtys wsi Przemysław Pan Smokowski   poruszył spraw� złej współpracy z Urz�dem Gminy. 
Kilka miesi�cy temu otrzymał z urz�du gminy pismo jednej z fundacji z którego wynikało, �e 
fundacja ta pomaga ludziom z terenów  dotkni�tych wysokim bezrobociem w załatwianiu 
pracy za granic�. W pi�mie  sekretarz gminy zwracał si� do sołtysa o rozpropagowanie tej 
informacji w�ród mieszka�ców sołectwa. Kilka osób napisało pod wskazany adres. Po 
pewnym czasie otrzymali pismo z ��daniem wpłacenia kwoty 30 zł, jako opłaty 
manipulacyjnej za rozpocz�cie procedury.  Sołtys zwrócił si� do sekretarza o wyja�nienie tej 
sprawy. W odpowiedzi sołtys usłyszał, �e to on powinien skontaktowa� si� z Urz�dem 
Wojewódzkim w Łodzi  w celu sprawdzenia,  czy fundacja jest wiarygodna. 
Nast�pnie głos zabrał Pan Marek Charli�ski który podzi�kował �e rada tak pr�	nie ruszyła do 
działania. Zwrócił si� do dziennikarzy z pro�b� o zamieszczenie w gazecie jego przeprosin 
skierowanych do wszystkich tych mieszka�ców gminy Stegna, których dwa  lata temu 
namawiał do głosowania na obecnego wójta Mariana Ranoszka.  Stwierdził wprost, �e nasz 
wójt nie potrafi znale	� si� w realiach rzeczywisto�ci 
Mi�dzy innymi zarzucał Wójtowi : 
- brak organizacji w urz�dzie gminy, 
- brak gospodarno�ci, 
-nietrafione procesy, 
- ile spraw zostało załatwionych przez utworzenie nowego stanowiska w Urz�dzie Gminy. 
- uwa�a, �e osoba  zatrudniona do pozyskiwania �rodków nie sprawdziła si�,  
-dlaczego nie nast�piła windykacja za lokal zajmowany przez Pani� Uzunow, 
Pan Charli�ski chciałby wiedzie� ile kosztuj� gmin� w skali roku uzgodnienia w Urz�dzie 
Marszałkowskim na wydanie warunków na budow�. 
Pan Kulka wnioskował o wykoszenie trawy przy O�rodku Muszelka w Stegnie. 
Wyja�nie� na zarzuty udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
Radny Pan Kukułka poinformował, �e chciałby wiedzie� czy zarzuty które były stawiane 
Wójtowi przez Komisj� Rewizyjn� zostały wyja�nione. Chciałby aby go zapoznano z nimi. 
Na zako�czenie sesji Wójt Pan Marian Ranoszek zaprosił radnych na do�ynki gminne. 
 
Wobec wyczerpania porz�dku obrad Przewodnicz�ca Rady uznała sesj� za zako�czon�. 
 
 
Protokołowała :   Sekretarz obrad   
Halina Całkiewicz   Jerzy Wagner  


